





VLAD

VLAD系列·維拉德系列·該系列設計為布料後翻式設計,將服裝剪裁的設計手法理念引入座椅設計之中·營造溫暖家居的設計感覺 ·VLAD采用德國BOCK進口底盤·同時兼具前傾和後仰的功能,讓"科學化"與"人性化"的坐姿巧妙地和諧統一在一起。

VLAD series, Willard series, this series is designed as a fabric flip-back design, which introduces the design concept of clothing tailoring into the seat design, creating a warm home design feeling. VLAD adopts German BOCK imported chassis, and simultaneously has the functions of leaning forward and leaning back, so that the "scientific" and "humanized" sitting postures are subtly and harmoniously unified.









VLAD是一張具有人體工學設計的椅子·腰靠升降功能·自反饋彈力腰靠調節·幫助使用者减低壓力。

VLAD is a chair with ergonomic design, with a waist lift function and a self-feedback elastic waist adjustment to help users reduce stress.



德國BOCK進口底盤前傾支撐系統

Imported Mechanism, released with international top brands. The forward tilt support system provides a 10degree elastic waist support.

與國際頂尖品牌同步發行,該前傾支撐系統提供了一種10度的彈性張部支撐









同時兼具前傾和後仰功能·VALD可前傾10度與後仰23度·爲前傾辦公提供腰部支撑。

At the same time, it has both forward tilt and backward tilt functions. The VALD can tilt forward 10 degrees and tilt back 23 degrees to provide lumbar support for the forward tilt working.



White/Black Frame, Mesh Cover, headrest adjustable, molded foam seat with sliding function, Germany BOCK mechanism with forward tilting function, 3D adjustable PU armrest, lumbar adjustable, aluminium base, PU castors

FABRIC OF EVL, EIT-C SEAT



A9510 light gray

MESH OF EVL HEADREST, BACKREST



HY-8104 black HY-8123 grass green









Unit 2209, Kodak House II, 39 Healthy Street East, North Point, Hong Kong

Tel: (852) 2575 8966, Fax: (852) 2575 8633 Website: http://www.hiq-group.com